
Ekerö 3 mars 2022

Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld

Bakgrund

Europas säkerhetsordning har radikalt förändrats i och med Rysslands invasion av 
Ukraina.

Denna otänkbara attack på ett Europeiskt land är nu en realitet. I samband med det 
stöd en i stort sett samlad värld nu ger Ukraina, framförs nu förtäckta hot om att 
kunna sätta in nukleära stridsmedel mot de stater som på ett eller annat sätt ”lägger 
sig i” eller bidrar till Ukraina med defensiva vapen som motvikt till Rysslands 
aggression, så även mot Sverige. Det otänkbara har alltså blivit full tänkbart. Såväl 
SSM och andra myndigheter betraktar detta som en fullt tänkbar risk.

Öpartiet vill med anledning av ovan nämnda bakgrund veta hur kommunen ser på att
Ekerö kommun med en befolkning på 29096 invånare (2021-12-31) har 35 
skyddsrum med plats för endast 4676 invånare och ställa följande frågor till 
Kommunstyrelsens ordförande.

1. Avser kommunstyrelsens ordförande initiera samt påskynda byggandet 
av fler skyddsrum i alla kommundelar i samverkan med MSB och 
Länsstyrelsen?

2. Vid nukleära händelser är det initialt viktigt att ta jodtabletter för att 
förhindra radioaktivt upptag i sköldkörteln,särskilt för de som är under 40 år. 
Kommer det att i kommunen finnas tillgång till dessa jodtabletter i tillräckligt 
antal?

3. Kommer kommunen att snarast tillsammans med MSB tillse att skyddet 
inför en eventuell krigssituation för Ekerös invånare uppdateras och 
kompletteras?
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